

Title (en)

Adjustment device of the jaw transfer blade in rectilinear comb for wool and long fibres.

Title (de)

Einstellvorrichtung des Zwischenzangenblechs einer geradlinigen Kämmaschine für Wolle und Langfaser.

Title (fr)

Dispositif de réglage de la tôle entre pince de peigneuses rectilignes pour laines et fibres longues.

Publication

**EP 0533603 A1 19930324 (FR)**

Application

**EP 92440106 A 19920918**

Priority

FR 9111776 A 19910918

Abstract (en)

The present invention relates to a device for adjusting the jaw transfer blade of rectilinear combers for wool and long fibres, characterised in that it consists essentially of an articulated means (A) for supporting the jaw transfer blade (8), of a device (B) for controlling the stationary comb (16) and of a means (C) for actuating the means (A) for supporting the blade (8) and the device (B) for controlling the stationary comb, cooperating with a central control cam (1). The invention can be used more particularly in the sector of the textile industry. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un dispositif de réglage de la tôle entre pince de peigneuses rectilignes pour laines et fibres longues, caractérisé en ce qu'il est essentiellement constitué par un moyen articulé (A) de support de la tôle entre pince (8), par un dispositif (B) de commande du peigne fixe (16) et par un moyen (C) d'actionnement du moyen (A) de support de la tôle (8) et du dispositif (B) de commande du peigne fixe coopérant avec une came de commande centrale (1). L'invention est plus particulièrement applicable dans le domaine de l'industrie textile. <IMAGE>

IPC 1-7

**D01G 19/16**

IPC 8 full level

**D01G 19/14** (2006.01); **D01G 19/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

**D01G 19/16** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] FR 1214179 A 19600407 - ALSACIENNE CONSTR MECA
- [Y] FR 879783 A 19430304 - SACHSISCHE TEXTILMASCHINENFABR
- [A] BE 664202 A 19650916
- [A] FR 605221 A 19260521
- [A] GB 158715 A 19210214 - ALSATIAN MACHINE COMPANY

Cited by

EP0761851A1; EP0678600A3; FR2857380A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0533603 A1 19930324; EP 0533603 B1 19960110; DE 533603 T1 19940616; DE 69207534 D1 19960222; DE 69207534 T2 19960919; ES 2048708 T1 19940401; ES 2048708 T3 19960501; FR 2681337 A1 19930319; FR 2681337 B1 19950414; JP 2574613 B2 19970122; JP H05321044 A 19931207**

DOCDB simple family (application)

**EP 92440106 A 19920918; DE 69207534 T 19920918; DE 92440106 T 19920918; ES 92440106 T 19920918; FR 9111776 A 19910918; JP 27545292 A 19920918**